



Canadian National Fireworks Association

*Promoting fair access and safety in
the sale and use of fireworks*

PO Box 1238, Aldergrove, BC, V4W 2V1

Toll free: 1-855-652-CNFA **Tel:** 604-853-2255 **Fax:** 604-852-3469 **Email:** info@c-nfa.org

Please see below for a notice issued by the Explosives Regulatory Division at Natural Resources Canada

Attention: ...

This is a regulatory reminder that the *Explosives Regulations, 2013* came into force February 1st, 2014, and that a new requirement was introduced for the annual reporting of explosives volumes by holders of a factory licence, manufacturing certificate, import permit or export permit.

A notice has been prepared and will be sent to each holder reminding them of this requirement and has been attached for your reference. This report must be submitted using Form F07-02 which will be made available on our website.

If you have any questions regarding the annual reporting provisions of the *Explosives Regulations, 2013*, please contact ESSB using the contact information below.

Ceci est un rappel que le Règlement sur les Explosifs de 2013 est entré en vigueur le 1^{er} février 2014 et une nouvelle exigence d'un rapport annuel sur les explosifs fut introduite pour les détenteurs de licence de fabrique, certificat de fabrication, permit d'import ou export.

Un avis sera envoyé à chaque titulaire leur rappelant de cette exigence; cet avis est inclus à ce courriel pour information. Ce rapport devra être soumis avec le formulaire F07-02 qui sera disponible sur notre site internet.

Si vous avez des questions au sujet de ce rapport annuel provenant du *Règlement de 2013 sur les Explosifs*, veuillez contacter la DSSE en utilisant le lien inclus dans ce courriel.

Telephone : (613)948-5200

Email : ERDmms@nrcan.gc.ca

Jean-Luc Arpin

Director, Chief Inspector of Explosives, Directeur, Inspecteur en Chef des Explosifs
Explosives Regulatory Division/ Division de la réglementation sur les explosifs,
Natural Resources Canada, 580 Booth street, 10th floor, Ottawa, Ontario, K1A 0E4
Ressources naturelles Canada, 580 rue Booth, 10^e étage, Ottawa, Ontario, K1A 0E4